
 

 

 

 

 

Inenting zuigelingen  

_______________________________________________________________ 

 

In de LC van woensdag 26 juni jl. stond dat er minder zuigelingen ingeënt 

worden in grote plaatsen in Fryslân. De PvdA heeft hierover de volgende 

vragen: 

 
 

 

1. Is het bekend bij het college dat er in onze gemeente minder zuigelingen 

en dreumesen ingeënt worden? Volgens de LC voor onze gemeente een 

percentage van 2,9% naar 5,6% 

 

Antwoord: 

Ja. 

 

 

2. Wat is de oorzaak dat er minder zuigelingen ingeënt worden? 

 

Antwoord: 

De GGD Fryslân heeft aandacht voor de doelgroep 2-jarigen en zijn bezig met het 

analyseren van de cijfers om mogelijke oorzaken te achterhalen. Wij willen als gemeente 

deze analyse afwachten, zodra wij meer informatie van hen hierover hebben ontvangen 

zullen wij de raad hierover actief informeren. 

 

 

3. Wat opvalt is dat er in het zuidoost Fryslân een grotere stijging is dan in 

de rest van Fryslân volgens het onderzoek. Is hier een verklaring voor en 

is hierdoor de kans op een infectieziekte ook groter? 

 

Antwoord: 

Zie antwoord vorige vraag. Er is een kritische grens van de vaccinatiegraad waarboven 

de ziekte zich niet blijvend kan verspreiden. Door de GGD Fryslân gaat onderzocht 

worden of deze ondergrens behouden blijft. 

 

 

4. Hoe gaat onze gemeente voor de toekomst zorgen dat dit percentage van 

5,6% weer naar beneden gaat? 

 

Antwoord: 

Sinds 2019 zijn de gemeenten verantwoordelijk voor de uitvoering van het RVP en ook 

zijn zij verantwoordelijk voor het nastreven van een zo hoog mogelijke vaccinatiegraad. 

De afdeling Jeugdgezondheid van GGD Fryslân voert het RVP uit voor Fryslân. Om de 

dalende vaccinatiegraad tegen te gaan volgt GGD Fryslân het landelijke beleid. De GGD 
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werkt hierbij aan deskundigheidsbevordering voor de JGZ-professionals, biedt een 

inhaalvaccinatiespreekuur aan en werkt met een informed consent-procedure. Hierbij 

gaat de GGD met alle ouders van pasgeborenen in  gesprek over de inhoud en 

meerwaarde van het vaccinatieprogramma. Nar aanleiding van de eerder genoemde 

analyse kunnen tevens nadere activiteiten volgen. 

 

 

 

 


